
Kłobuck, dnia 20 stycznia 2022 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 1/2022
1 Posiedzenie w dniu 20 stycznia 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:15 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 28/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 21.12.2021 
r  . /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 28/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 21.12.2021 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/ . 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr
364/XXXVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2022.

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
364/XXXVII/2021 z dnia 28.12.2021 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 
pracy Komisji Edukacji Publicznej, Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Kultury 
Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Kłobucku na 2022 rok.

Przewodniczący Komisji B. Saran poinformował o zmianach w planie pracy na 2022 r. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 
pracy Komisji Edukacji Publicznej, Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Kultury Sportu i 
Turystyki Rady Miejskiej w Kłobucku na 2022 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek



NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji B. Saran przytoczył wypowiedź ministra edukacji P. Czarnka tj.: 
„Zajmijcie się prowadzeniem szkoły. Pomagamy wam bardzo mocno, miliardy złotych z 
Polskiego Ładu, które wasi wójtowie przeznaczają również na szkoły, to jest właśnie to czym 
się powinniście zająć: prowadzeniem szkół, rozbudowywaniem ich, rozbudowywaniem 
infrastruktury, stworzeniem warunków pracy dla nauczycieli, czyli takich jakich oni 
warunków potrzebują. Pieniądze na to dajemy, wielkimi garściami. Bierzcie, rozbudowujcie –
tym się zajmijcie”
Zapytał, czy wiadomo już, jakie środki można pozyskać na szkoły w ramach Polskiego Ładu?

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski  odniósł się do inicjatyw znajdujących się w programie 
Banku Gospodarstwa Krajowego. Zaznaczył, iż w programie zawarto elementy infrastruktury 
oświatowej dotyczące obiektów sportowych, infrastrukturalnych. Podkreślił, że gmina nie 
będzie rozbudowywać obiektów, a ewentualnie infrastrukturę zewnętrzną tj. boiska 
wielofunkcyjne czy sale gimnastyczne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, przewodniczący Komisji zamknął obrady.

 

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


